
Website De Ster - 5 april 2024 
 
Beste leden, 
 
Hierbij willen we jullie graag informeren over de stappen die we als bestuur de afgelopen 
maanden hebben gezet om de toekomst van De Ster duurzaam te kunnen waarborgen op onze 
locatie.  
 
Al meerdere jaren hebben we onvoldoende bespeling  van onze twee grasvelden conform de 
huurbepalingen van de gemeente Den Haag. Tevens is het jaarlijks puzzelen om de begroting 
sluitend te krijgen en hebben we geen financiële middelen om iets te doen aan onze 
accommodatie. 
 
Omdat we heel graag willen dat De Ster een gezonde toekomst heeft op de locatie waar we nu 
zitten, zijn we in september 2023 de samenwerking aangegaan met de Sporttuin Moerwijk en de 
Hockey Foundation. Hierbij worden we gefaciliteerd en ondersteund door de gemeente Den 
Haag en de Haagse Hogeschool.  
 
We hebben met elkaar afgesproken dat we de komende jaren gezamenlijk bouwen aan een 
gezonde en toegankelijke locatie om te sporten en bewegen in Moerwijk Noord. Waar in ieder 
geval voetbal en hockey gespeeld worden. De Ster blijft gewoon De Ster. Alleen er gaan ook 
andere partijen gebruik maken van ons terrein. Om ook andere sporten te kunnen beoefenen is 
een multifunctioneel kunstgrasveld een belangrijke voorwaarde. En we zijn dan ook verheugd 
dat we komende zomer zo’n veld krijgen voor de kantine. Het achterste veld blijft gras en wordt 
verbeterd. Door het multifunctionele kunstgrasveld hebben we ook een uitwijkmogelijkheid om 
het hele jaar door te trainen mocht het grasveld niet bespeelbaar zijn. 
 
Hieronder een schets van de nieuwe situatie: 

    
 



Hockeyclub Den Haag is inmiddels opgericht en heeft 1 team met kinderen uit Moerwijk. Na de 
zomer gaan zij ook gebruik maken van onze accommodatie. Dit betekent dat zij ook gaan 
meebetalen voor de huur van velden, en dat we de kosten gaan delen.  
 

We zijn als bestuur heel blij met de samenwerking met de gemeente Den Haag die ons hiermee 
de kans geeft om op onze locatie te kunnen blijven en zicht geeft op een gezonde toekomst voor 
onze mooie vereniging. De gemeente Den Haag gelooft namelijk heel erg in de meerwaarde van 
een gezonde vereniging in deze buurt en wil graag dat meer bewoners gebruik maken van de 
sportlocatie bij de Ster. We zijn ook erg blij dat De Haagse Hogeschool ons ondersteunt met 
kennis en kunde over verenigen en met de inzet van hun studenten.  

 

Het onderwerp staat op de agenda voor onze vergadering van 17 mei. Maar we schrijven dit stuk 
om jullie voor die vergadering alvast beter te informeren. Als er vragen zijn dan horen we die 
graag van jullie voor 17 mei. We organiseren ook 2 momenten waarop we als bestuur samen met 
mensen van de gemeente Den Haag en/of Haagse Hogeschool aanwezig zijn. Op deze 
momenten kunnen jullie op de club terecht voor meer informatie:  

- Op maandag 6 mei van 20:00u – 21:00u 
- Op vrijdag 10 mei van 20:00u – 21:00u 

 
Jullie kunnen ook altijd direct vragen stellen aan Roel Buikema van de gemeente Den Haag, via 
roel.buikema@denhaag.nl of via 06-29674668. 
 
Mede namens Hockeyclub Den Haag, Sporttuin Moerwijk, Gemeente Den Haag en de Haagse 
Hogeschool, 
 
Het bestuur   


